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Zápis 
z jednání kolegia děkana konaného dne 16. listopadu 2009 

 
Přítomni: doc. MgA. Zbyněk Srba, Ph.D., prof. PhDr. Josef Kovalčuk, prof. PhDr. Silva

Macková, MgA. Blanka Chládková, MgA. Ondřej Vodička, Ing. Ivana Oulehlová,
Mgr. Petra Kaderková, BcA. Jitka Honsová, Věra Kadlecová 

Omluven:  Jiří Matoušek 
 
I. Chod fakulty: 

 Prof. Kovalčuk navrhl datum vzpomínkového setkání na prof. Josefa Karlíka, které by se 
mohlo konat v pondělí 30. listopadu 2009 od 17.00 hod. v místnosti č. 104. Program bude 
koordinován prof. Kovalčukem a termín ještě konzultován na nejbližším jednání RKD; 

 dále informoval o probíhajících přípravách Mezinárodní doktorské konference; 
 proděkan Kovalčuk sdělil, že pro projekt ESF – VaV JAMU bude v nejbližší době vypsáno 

výběrové řízení na pozici manažer a asistent/ka projektu; 
 prof. Oslzlý a Ivo Krobot hledají pro svůj projekt, který připravují společně se studenty 

programu Erasmus, scénografa a manažera. V této souvislosti byly osloveny MgA. Chládková 
a MgA. Bláhová; 

 MgA. Chládková uvedla, že DIFA JAMU získala IVF grant – prostředky jí budou poskytnuty 
ve výši cca 170.000,- Kč; tyto finanční prostředky budou užity v souvislosti s organizací 
festivalu SETKÁNÍ/ENCOUNTER; 

 dále sdělila, že bude na web DIFA JMU v následujících dnech přidána aktuální verze 
Identifikační  listiny projektu; 

 tajemník sdělil, že v pátek 20. listopadu 2009 bude od 10.00 hod. v pracovně kvestorky 
zasedat Ekonomická komise JAMU. 

 
II. Zahraniční oddělení: 

 KD schválilo smlouvu se švýcarskou studentkou - samoplátkyní Solange Schifferdecker, 
která studuje v ateliéru KSFT v rámci CŽV v období 1. listopadu 2009 – 31. března 2010 a 
odsouhlasilo částku školného ve výši 39.600,- Kč; 

 KD nedoporučilo účast DIFA JAMU na festivalu Your Chance (květen 2010, Moskva), a to  
vzhledem k náročnému technickému charakteru aktuálních představení. Pořadatelům festivalu 
bude poslán omluvný dopis; 

 KD schválilo služební cestu MgA. Hany Krejčí, Ph. D. do Bratislavy dne 25. listopadu  2009, 
kde se zúčastní společně s proděkankou MgA. Blankou Chládkovou jednání na VŠMU. 

 
III. Studijní oddělení: 

 Tomáš Ožana (I. roč. Bc. JT) - žádost o zrušení předmětu "Audiovizuální tvorba" z důvodu 
kolize s jiným předmětem - žádost akceptována; 

 Václav Ryšavý (I. roč. Bc. JT.) - žádost o zrušení předmětu "Audiovizuální tvorba" z důvodu 
kolize s jiným předmětem – žádost akceptována; 

 Kateřina Miholová (I. roč. Bc. S) - žádost o uznání předmětů "kresba", "malba" a "cizí jazyk" 
z důvodu předchozího studia na VŠ; potřebné kladné vyjádření zainteresovaných pedagogů 
přiloženo – žádost akceptována; 

 Pavla Kroupová (I. roč. Mg. DaV) - žádost o ISP z důvodu zahraniční stáže na Oslo 
Univesrity College. Žádost nesplňuje formální požadavky - žádosti vyhověno podmínečně 
(nutnost doplnit vše potřebné). 
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IV. Oddělení vnějších vztahů: 
 KD schválilo žádost o změnu ve FRVŠ projektu č. 2305/2009 prof. Turby - přesun částky ve 

výši 14.000,- Kč z rozpočtové kapitoly SLUŽBY do kapitoly OON z důvodu vyplacení 
autorských honorářů za zpracování filmu. Kolegium děkana bylo dále informováno, že prof. 
Ctibor Turba zplnomocnil v souvislosti s realizací tohoto projektu tajemníka Vodičku, který je 
tak oprávněn činit další úkony ve vztahu k úspěšnému dočerpání grantu. 

 
V. Různé: 

 Vyjádření Divadelní fakulty Janáčkovy akademie múzických umění v Brně ke studiu 
studentů studujících po dobu kratší, než je standardní doba studia zkrácená o jeden rok: 
U studentů uvedených ve jmenném seznamu zaslaném z MŠMT je nutno poznamenat, že 
mylné informace o jejich „krátkém“ studiu, za které získali titul „magistr umění“, jsou 
způsobeny faktem, že DIFA JAMU začala užívat softwear „Student“ (jenž je napojen 
na celostátní matriku studentů) až od roku 1998. Díky tomu veškerá studia, která byla 
započata před tímto rokem „de facto“ neexistují, protože systém eviduje vše až od uvedeného 
roku. V kartách studentů jsou veškeré studijní podklady a doklady, které řádné studium 
potvrzují – u všech uvedených studentů je jejich studium zcela doložitelné a jeho správnost je 
nezpochybnitelná. 
Druhou skupinu tvoří studenti kurzu celoživotního vzdělávání (CŽV), kteří byli na základě 
řádného přijímacího řízení přijati do kombinované formy studia bakalářského studijního oboru 
dramatická výchova. Z kurzu CŽV jim bylo uznáno 60% kreditů a na základě individuálních 
žádostí byli převedeni do IV. ročníku bakalářského oboru dramatická výchova v kombinované 
formě studia.   
Vzhledem k výše uvedeným skutečnostem tedy proběhlo studium těchto studentů plně a zcela 
v souladu s akreditovaným studijním programem a se studijním a zkušebním řádem JAMU a 
veškerá jejich studijní dokumentace je v pořádku a k dispozici v archivu SO DIFA; 

 studentky (II. roč. nav. Mg. DM) požádaly o příspěvek na jejich studijní cestu Bruselu 
(Belgie); akceptováno ve výši 7.000,- Kč formou mimořádného stipendia; 

 bylo vyhověno žádosti MgA. Bláhové (ateliér scénografie) o finance ve výši 4.000,- Kč na 
materiálové vybavení (předmět Grafické techniky); 

 tajemník uvedl, že dne 11. prosince 2009 proběhne kontrola z MŠMT týkající se rozvojových 
projektů (roky 2008 a 2009) - do 25/11 předloží DIFA rektorátu průběžné zprávy o prozatímní 
realizaci letošních RP; toto téma bude také předmětem jednání KR dne 30/11; 

 DIFA přijala žádost Krajského soudu v Brně o vytvoření znaleckého posudku - posouzení 
scénáře „Znojemské historického vinobraní s rytířskými turnaji 1967“ s dotazem, zda je 
autorským dílem ve smyslu autorského zákona a dále porovnání tohoto scénáře s 
audiovizuálním záznamem vinobraní z let 1994 a s provedením v letech 2007 a 2008, když 
úkolem znalce bude zejména určit, zda bylo při těchto provedeních použito původního scénáře 
z roku 1967). DIFA prověří možnosti a zaujme stanovisko, které v co nejkratším termínu sdělí 
KS Brno. 
 

 
 

 
 

zapsala: Věra Kadlecová     verifikoval: MgA. Ondřej Vodička 


